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Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Woclawek 18.09.2020

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig ponownie z\przejm? proSb4 w imieniu

mieszkanc6w Zawiillao gruntowny remont ulicy Obroric6w Wisly

1920 roku. Informuj g,2e w VII kadencji Rady Miasta skladalam

w tej sprawie interpelacje a we wrzesniu 2018 roku zloirylampismo

do Pana Prerydenta o ujgcie tej koniecznej inwestycji w budzecie

Miasta Woclawek na 20lg rok orazinterpelacja w grudniu 2018 roku

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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